
 
 

Bruger og pårørenderådet Enghaven 
 
 
 

 d. 13-9 2021 kl. 9.30 – 11.00 i kælderen 
 
 

Mødedeltagere: Anna Rasmussen, Gurli Enemark, Ella Christensen, Grethe Mamsen, Birgit 
Pedersen, Tina Jensen, Gitte Rasmussen, Assisterende leder Nina Dalmark 
Fraværende: Erling Eriksen, Kjeld Dalnæs, 

 
Godkendelse af dagsorden og 
referat  
 

Referat godkendt 
Anna spørger ind til om Enghuset har fået sansepuder. 
Gitte bekræfter at de har de.  

Orientering fra brugerne 
 
 

Der er ikke noget.  

Generel orientering fra 
ledelse 

 Ny centerleder pr. 
1/10 

 

Nina orienterer om Enghavens nye centerleder. Jette 
fortæller om sig selv: 
Jette har mere end 10 års erfaring som leder indenfor social og 

sundhedsområdet både i regionalt og kommunalt regi. 

Jette motiveres af gode samarbejdsrelationer, høj kvalitet i 

opgaveløsningen og at der skabes resultater, med fokus på 

kerneopgaven. 

Hendes ledelsesstil er anerkendende og inddragende. 

Jettes kernekompetencer består i, at hun er reflekterende, 

visionær, modig samt tydelig i kommunikation og handlinger. 

 

Intet nyt omkring byggeriet.  
Nina fortsætter som assisterende leder.  

Om aktiviteter og 
arrangementer mv.  
 

Sommerarrangement med Hestevognskørsel, Pølsevogn og 
lirekasse musik forløb rigtig fint. 
Høstfest d. 22/9 kl. 12.00 for Enghaven, Enghuset, Husene 
samt pårørende. 
Omsorgsmusikant kommer mandag d. 27/9 kl. 14-15 på 
Enghaven i Cafeteriet, og spiller herefter i Enghuset fra kl. 
ca. 15-16. 
En borger fra byen Tove Lund har været og spille på 
mundharpe for beboerne i dagcentret. Hun vil komme igen 
og også spille for beboerne i Enghuset. 
Onsdag d. 13/10 kl. 14.30 kommer ” Lis og Per” og 
underholder på Enghaven. 
Julemarked d. 14/11 kl. 13.30-16.30. 
Denne gang sælges æbleskiver i stedet for lagkage. 
Boder og musik.  
Ingen tombola i år, i stedet prøves med underholdning for 
børn evt. Ballonmand. Forslag om legestue m. klipning af 



Godkendelse af dagsorden og 
referat  
 

Referat godkendt 
Anna spørger ind til om Enghuset har fået sansepuder. 
Gitte bekræfter at de har de.  
julepynt eller lave julekort. Vil dog have svært ved at finde  
lokale til dette. 
Julefrokost d. 7/12 kl. 11.30. Alle frivillige inviteres. 

Indkomne punkter til 
dagsorden: 

 Rengøring – hvad er 
standard? 

 Eldrevne kørestole 
 Lås på medicinskab – 

egen bolig? 
 

Rengøring: Anna spørger der findes en nyere brochure 
”borgerens hjem som arbejdsplads”. Nina undersøger 
dette. Anna opfordrer til at pårørende oplyses om at 
personalet ikke gør hovedrent. Henvise til Vejen 
kommunes kvalitetstandart. Dette kan pårørende få 
rengøringsselskab til.  
 
El-drevne kørestole:  Anna har sendt mail til Kirsten 
Dyhrholm vedr. dette. Anna foreslår el-drevne kørestole.  
Kirsten Dyhrholm sender dette videre til Vibeke Enemark, 
som undersøger om der er mulighed for dette.  
 
Anna oplyser at hendes forslag er blevet misforstået fra 
start idet hun tænkte at det var overordnet i Vejen 
kommune, der var dette behov. 
Nina oplyser at der på nuværende tidspunkt ikke er 
økonomi til indkøb af disse motorer.  
Vi lægger dette i bero.  
 
Lås på medicinskab – egen bolig: Anna ønsker fortsat lås 
på medicinskabet. Nina undersøger om det er er tænkt ind 
i det nye byggeri – også gældende for Boulevarden.  
Dette i forhold til sikkerheden for medicinen ikke indtages 
forkert men også set i forhold til at udefra kommende kan 
tage derfra.  
Fra referat på bruger/pårørende møde d. 3/2-20 
 

 Svar vedr. om beboernes medicin skal være låst 
inde. 
Vi følger Vejen Kommunes vejledning omkring 
medicinhåndtering på Social- og ældreområdet. Er 
lavet med udgangspunkt i 
retningslinjer/anbefalinger fra Sundhedsstyrelsen. 
I hjemmene skal medicinen opbevares forsvarligt og 
utilgængeligt for uvedkommende. Hvordan aftales 
med borgeren. 
Når borgeren ikke selv er i stand til at opbevare 
medicinen forsvarligt, skal det vurderes, om det er 
muligt at aftale med borgerne, hvordan medicinen 
opbevares. Det kan eksempelvis være i en aflåst 
kasse i borgerens hjem. 

 
 
 

 



Godkendelse af dagsorden og 
referat  
 

Referat godkendt 
Anna spørger ind til om Enghuset har fået sansepuder. 
Gitte bekræfter at de har de.  

Orientering fra Ældrerådet  
 

Birgit orientere at formanden og teknik og miljø har været 
og fortælle om fremkommeligheden på gader og stræder. 
Der oplyses at der må være 2 cm forskel før de skal gøre 
noget. 
Ældrerådet skulle forholde sig til rapport om 
magtanvendelse.  
 
Socialtilsyn syd rapport viser tilfredsstillede borgere.  
 
Rekruttering af personale er svært.  
 
 

Evt. 
 
 
 

Klaver i Enghuset: Gurli er blevet ringet om af en 
pårørende til beboer som ønsker klaver i Enghuset. Nina 
orientere om at det svært at tage hensyn til individuelle 
behov idet det kan skabe ro for den ene men uro for mange 
andre. 
 
Klippekort: Anna er oplyst om at der står 100 000 kr. til 
klippekort på Enghaven.  
 
 
Dato for valg: 22/11- 21fra kl. 17-19 

 


